
Sprawozdanie 

Komisja Edukacji, Kultury i Polityki Społecznej. 

Posiedzenie w dniu 20 sierpnia 2024, godz. 11:00 

w sali posiedzeń ratusza bnińskiego 

Przewodnicząca otwarła posiedzenie, stwierdziła quworum (na 10 

członków Komisji 4 nieobecnych), przypomniała o RODO oraz  

powitała gościa. Członkowie komisji nie wnieśli uwag do porządku 

obrad. Porządek obrad został przyjęty bez uwag. Nie było również 

uwag do protokołu z posiedzenia z dnia 18.06.2024 roku, został 

przyjęty jednogłośnie przez obecnych członków komisji. 

Następnie przewodnicząca oddała głos gościowi, który złożył 

załączone pisma odnośnie funkcjonowania  Wakeparku na jeziorze 

kórnickim. Mieszkaniec Kórnika wyraźnie podkreślił, że nie zależy mu 

na zaprzestaniu funkcjonowania tego sportu na jeziorze tylko na 

zapewnieniu przez właściciela bezpieczeństwa w okolicy jego 

funkcjonowania. Dodał, że pisał pisma do wszystkich 

zainteresowanych instytucji i niestety nie jest w stanie na tą chwilę 

stwierdzić aby jego wnioski posunęły się do przodu. Dlatego 

postanowił poprosić o pomoc Urząd Miasta oraz Radę Miasta . Radni 

Jarosław Janowski oraz Adam Lewandowski poparli zasadność 

bezpieczeństwa na jeziorze dla innych użytkowników. Vice burmistrz 

Sebastian Wlazły przedstawił działanie urzędu w tej sprawie i 

zapewnił, że będzie na ten temat rozmawiał z odpowiedzialnymi 

instytucjami. Przewodnicząca zapewniła o poparciu radnych w tej 

sprawie.  

W kolejnym punkcie porządku obrad – wolne głosy i wnioski, 

przewodnicząca poinformowała o zakończonych pracach dotyczących 

analizy zagrożeń na obszarach KCRiS Oaza i załączonym dokumencie. 

Radny Jarosław Janowski poinformował, że brakowało mu w 

dokumencie omawianego przed chwilą bezpieczeństwa na 

wakeparku ale ponieważ okazało się, że nie jest on na terenie KCRiS 

Oaza to nie ma żadnych zastrzeżeń do niego. 



Radny Adam Lewandowski poprosił o przedstawienie sytuacji w 

szkołach przed rozpoczęciem roku szkolnego. 

Obecna na posiedzeniu komisji pani kierownik wydziału oświaty 

Aneta Weber przedstawiła stan przygotowania poszczególnych szkół 

oraz przedszkoli na terenie gminy, przebyte lub trwające remonty, 

ilość oddziałów w danych placówkach oraz ilości dzieci. Radny 

Jarosław Janowski stwierdził konieczność rozbudowy  niektórych 

szkół w związku z rozwojem budownictwa. Radny Michał Buchwald  

wyraził konieczność rozbudowy szkoły w Radzewie nie tylko o salę 

gimnastyczną ale także o kolejne pomieszczenia ponieważ Radzewo 

silnie się będzie rozbudowywało. Radny Adam Lewandowski 

stwierdził konieczność szybkiej budowy szkoły w Kórniku - Bninie. 

Na koniec członkowie komisji po raz kolejny dyskutowali na temat 

zmiany godziny rozpoczęcia posiedzeń komisji . Do porozumienia nie 

doszło i odłożono ten temat na komisję budżetu i finansów kiedy 

będą wszyscy radni. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad posiedzenie zakończyło 

się o godzinie 11.50 


